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Zápis z 19. zasedání Komise dopravy Rady MČ Praha 22 (KD) konané dne 4.6.2018 na ÚMČ Praha 22 

zasedací místnost č. 109 

 

 

 

Účastníci: viz Prezenční listina 

Nepřítomni: Ing. Jakub Goliáš (omluven), Jíří Vávra (omluven), Martin Vinter (nepřítomen)  

Hosté: Ing. Sopoušková  

 

Jednání zahájil předseda komise dopravy Michal Doležal (dále předseda) přivítáním členů komise a hostů. 

 

Poté dal slovo Ing. Sopouškové, která informovala členy komise o tom, že MČ bylo doručeno oznámení o 

zahájení zjišťovací řízení ke stavbě č. č. 42823, 3 - Propojovací komunikace Kutnohorská – SOKP (t.z. 

Hostivařská spojka). MČ může v tomto řízení jako dotčený územně samosprávný celek uplatnit své 

připomínky. Proto tlumočila přání pana starosty, aby se členové komise dopravy k oznámení vyjádřili a 

formulovali své připomínky z hlediska dopravy. Členové se s materiálem mohli předem seznámit 

v sekretariátu starosty, nebo prostřednictvím webových stránek CENIA, kde jsou veřejně k dispozici. 

 

Předseda dal hlasovat o schválení programu doplněného o dva body:  

bod 3: Hostivařská spojka – zjišťovací řízení 

bod 4: Cyklostezka Dolní Měcholupy – Uhříněves 

Ostatní body programu zůstávají, jen budou posunuty. 

 

1. Úvod 

 

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

 

3. Hostivařská spojka – zjišťovací řízení 

 

4. Cyklostezka Dolní Měcholupy - Uhříněves 

 

5. Informace o jednání s ROPID – změny v dopravě v MČ Praha 22 

 

6. „Senior bus“ – materiál p. Gemerle 

 

7. Přístřešky na zastávky MHD - 2018 

 

8. „Cesta do školy“ – materiál p. Penížek 

 

9. Petice – práh v ulici Fr. Diviše 

 

10. Různé, diskuse 

 

11. Závěr  

 

Schváleno (6 – 0 – 0) 

 

 

1. Úvod 

    

2. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

 

a) projednání návrhu p. Gemerleho „Senior bus“ s Ropid - splněno 
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3. Hostivařská spojka -  zjišťovací řízení 

 

O oznámení ke zjišťovacímu řízení se diskutovalo a poté byly formulovány tyto připomínky: 

 

1) KD požaduje realizovat protihluková opatření v celém úseku Propojovací komunikace od ulice 

Bečovská až po MÚK Uhříněves, a to nejen směrem k zástavbě, ale i směrem ke klidové zóně 

v okolí Podleského rybníka. 

 

2) Z důvodu zachování dostupnosti klidové zóny v okolí Podleského rybníka, je třeba důsledně trvat 

na mimoúrovňových kříženích Hostivařské spojky se stávajícími cyklotrasami, případně trasami 

pro pěší v celé délce úseku č. 42823 propojovací komunikace Kutnohorská – SOKP. Zároveň je 

třeba promítnout nové vedení cyklotrasy A24 procházející přes MÚK Uhříněves do napojení na 

cyklotrasu A239 se zachováním mimoúrovňového křížení.  

 

4. Cyklostezka Dolní Měcholupy – Uhříněves 

 

Tato problematika byla řešena na 17. zasedání komise dopravy, v současné době bylo jednání pozastaveno 

vzhledem k nevyřešeným majetkovým vztahům. 

 

5. Informace o jednání s ROPID – změny v dopravě v MČ Praha 22 

 

Vedoucí OŽPD ing. Sopoušková informovala členy komise o jednání s organizací ROPID, které proběhlo 

dne 4. 5. 2018 u starosty MČ Praha 22 ing. Turnovského. 

 

a) Zrušení zastávky „U Mlejna“ – stanovisko ROPID zamítavé, zastávka je dle průzkumu využívána 

spíše nadprůměrně. Lze proto předpokládat, že zrušení zastávky by mohlo vyvolat vlnu stížností 

cestujících, kteří se jí již naučili využívat. MČ se rozhodla na tomto požadavku netrvat. 

b) Zastávka BUS u Penny Marketu – přesun konečné zastávky linky PID č. 229 končící nyní 

v zastávce Uhříněves a stojící na manipulační zastávce na náměstí Bří. Jandusů bude realizován ke 

změně jízdních řádů v září 2018. Zástupci ROPID navrhují, aby se zastávka jmenovala „Sídliště 

Uhříněves“. Se zajížděním dalších spojů k Penny Marketu zatím ROPID nesouhlasí z důvodu 

zpožďování spojů v ranních špičkách. Zajíždění autobusů na tuto zastávku bude řešeno až po 

dostavbě ZŠ Romance. 

c) Spojení Pitkovic s Čestlicemi – občané Pitkovic by přivítali autobusové spojení s Čestlicemi, 

případně s Průhonicemi. Dříve toto spojení zajišťovala linka č. 325 z Uhříněvsi do Čestlic, nyní je 

vedena přes Benice. Zástupci ROPID přislíbili prověření možnosti požadované spojení obnovit. 

d) Prodloužení linky č. 228 – v únoru 2018 oslovil ROPID MČ Praha 22 s návrhem prodloužit trasu 

autobusu linky č. 228 od nádraží Uhříněves přes Dubeč a Štěrboholy až k poliklinice Malešice. MČ 

Praha 22 změnu uvítala a Rada MČ Praha 22 na svém 77. zasedání dne 21. 2. 2018 předložený 

návrh projednala. Rada souhlasí s vybudováním nově zřizovaných zastávek Bečovská a U 

Uhříněvské obory. Celá záležitost je nyní ještě v řešení, především kvůli nesouhlasu TSK. 

 

6. „Senior bus“ – materiál p. Gemerle 

 

Komise dopravy včetně pana Gemerleho byla seznámena se stanoviskem ROPID, zástupci ROPID 

zavedení linky v nejbližší době nevidí reálně, také vedení linky po hlavních trasách není podle jejich 

zkušeností šťastné řešení (způsobuje zpoždění spojů). Jako alternativu nabídli informaci o již fungující 

službě na zavolání pro starší a hůře pohyblivé občany. Služba je v poslední době využívána stále více, proto 

se připravuje její výhledové posílení. 

 

7. Přístřešky na zastávky MHD – 2018 

 

Členové komise dopravy doporučují v roce 2018 instalaci přístřešků na zastávkách „Ke Kříži“ a 

„Uhříněvský hřbitov“, vždy v obou směrech. 

       

     Schváleno (6 – 0 – 0) 
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8. „Cesta do školy“ – materiál p. Penížek 

 

Člen komise dopravy p. Penížek požaduje zlepšit zabezpečení trasy ze Sluneční čtvrti do ZŠ Bří. Jandusů 

vrácením zóny 40km/hod mezi ulice Merkurova a Rozdělená a vybudováním nového světelného přechodu 

pro chodce u ulice V Kuťatech, případně osadit křižovatku Přátelství x V Kuťatech světelnou signalizací + 

přechod pro chodce. Komise žádá OŽPD o prověření těchto možností u Policie ČR a TSK hl. m. Prahy jako 

správce těchto komunikací. 

 

9.   Petice – práh v ulici Fr. Diviše  

 

Ing. Sopoušková seznámila členy komise dopravy s návrhem p. starosty Turnovského řešit celou situaci až 

po dokončení výstavby chodníku v ulici Františka Diviše, členové komise souhlasí. 

 

Schváleno (6 – 0 – 0) 

 

10.   Různé, diskuse  

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

11.   Závěr 

 

Závěrem předseda komise dopravy p. Doležal poděkoval přítomným za účast a připomněl termín dalšího 

zasedání komise – 10. 9. 2018. 

         

 

Zapsal: Ing. Vladislav Podvín         Ověřil: Michal Doležal 


